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To pSM@min™sjil]
B@minvws nl] l[ BEEB@minvws nl]10 2eCc m

From

Sent

Subject
reactie

Received

Thur 5 14 2020 7 57 51 AM

RE Graag goedkeuring om te verzenden eerste communicatie met decommunity rondom de corona app {graag z s m een

Thur 5 14 2020 7 57 52 AM

Oke zorg ik dat je dan een aangepaste versie van^Q bij de hand hebt

10 2o 10 2e @minvws nlVan

Verzonden donderdag 14 mei 2020 09 37

Aan M ^j@minvws nl

|§|@minvws ni 10 2e 10 2e |@minvws nlCC

Onderwerp RE Graag goedkeuring om te verzenden eerste communicatie met de community rondom de corona app graag z s m

een reactie

Afspraak ^^^staat morgenavond Dus wachten tot dan

I0 2e 10K2eO lO t2e| 10 2e 10 2e @minvws nlVan

Verzonden woensdag 13 mei 2020 20 19

Aan N 10 2e |@minvws nlw

10 2» 10 2» 10 2»l@minvws nl |@minvws nlCC

Onderwerp RE Graag goedkeuring om te verzenden eerste communicatie met de community rondom de corona app graag z s m

een reactie

Ben nog een beetje aan het zoeken naar organogram en rolien ed maar het lijkt mij het meest logisch dat jij morgen ^
informeert met hem afstemt dat ^^op korte termijn en regelmatig ditsoort updates verstuurt

Dan probeer ik^^tot morgen te laten wachten en hem gevoel te geven waar de politiek bestuurlijk gevoeligheden liggen in dit

soort teksten met als uitgangspunt dat de eerste update de toon zet voor een succesvol traject

Akkoord

10 2e 10 2« |@minvws nlVan

Verzonden woensdag 13 mei 2020 17 29

Aan I0 2e l0K2e 3 l0«2e 10 2e 10 2el@minvws nl @minvws nl

@minvws nlCC

Onderwerp RE Graag goedkeuring om te verzenden eerste communicatie met de community rondom de corona app graag z s m

een reactie

Wei met je eens Wat wordt gepubliceerd moet altijd even bekeken Maar dat er updates komen voor brieven aan de Kamer is

onderdeel van de transparantie

10 2e 10 2e |@minvws nlVan

Verzonden woensdag 13 mei 2020 17 24

Aan M 10 2e 10 2e 10 2e|@minvws nl |@minvws nlm

10 2e |@minvws nlCC m

Onderwerp RE Graag goedkeuring om te verzenden eerste communicatie met de community rondom de corona app graag z s m

een reactie

Ik vind dit iets anders dan interne communicatie Hier kunnen vragen over komen Bij debatten bij persco s etc Dus hij moet

weten dat zulke updates op fora platforms worden geplaatst door wie dat gebeurt waar en waarom

Timing is hierbij ook belangrijk want stel minister staat in de Kamer iets uit te leggen over het proces van de app en een

Kamerlid wordt door een lobbyist exteme gewezen op zojuist geplaatste update vanuit het bouwteam dat in tegenstrijd is met

de info die hij aan de Kamer geeft dan kan hij in de problemen komen
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10 2e 10 2e |@minvws nlVan

Verzonden woensdag 13 mei 2020 17 15

Aan 10 2e 10» 2e|@minvws nl |@minvws nlm

l@minvws nlCC rn

Onderwerp RE Graag goedkeuring om te verzenden eerste communicatie met de community rondom de corona app graag z s m

een reactie

Nee want vermoed dat ^^^over interne communicatie geen mening heeft Vindt hij uitvoering

nils

Verzonden woensdag 13 mei 2020 17 10

Aan

I0| 2e I0 2e 3 l0 2e 10 2eVan

N 10 2e 10 2s 10 2el@minvws nl @minvws nl

10 2b @minvws nlCC

Onderwerp RE Graag goedkeuring om te verzenden eerste communicatie met de community rondom de corona app graag z s m

een reactie

Misschien handig om dat alsnog tedoen In ieder geval even checken hoe^^^hier in zit Ik heb^Qal in mijn app zitten voor

een kennismaking dus dat moment kan ikdan meteen benutten

n

10 2e 10 2e |@minvws nlVan

Verzonden woensdag 13 mei 2020 16 54

Aan 10| 2b 10» 2e
jfflfcgj@minvws nl

H^jminvwsml
@minvws nl

CC m

Onderwerp RE Graag goedkeuring om te verzenden eerste communicatie met de community rondom de corona app graag z s m

een reactie

Niets

101 2 t0 C2o0 l0K2e 10 2e 10 2e @minvws nlVan

Verzonden woensdag 13 mei 2020 15 57

Aan N 10 2e 10 2t 10 2e|@minvws nl @minvws nl

10 2e |@minvws nlCC UJ

Onderwerp RE Graag goedkeuring om te verzenden eerste communicatie met de community rondom de corona app graag z s m

een reactie

Ik kan ^^Qwel even bellen maar dan is wel handig om te weten wat of met^^^ over updates is afgesproken

Grt

10 2e 10 2e @minvws nlVan

Verzonden woensdag 13 mei 2020 15 42

Aan 10 2e 10 2e|@minvws nl @minvws nlm

@minvws nlCC

Onderwerp RE Graag goedkeuring om te verzenden eerste communicatie met de community rondom de corona app graag z s m

een reactie

Eens met^^^^n aanvullend de opmerking over minister en kamer kunnen niet op deze manier vind ik Kan iemand bij DCO

helpen

^^^^^@minvws nlI0| 2e I0 2e ]]l0 2e 10 2eVan

Verzonden woensdag 13 mei 2020 15 24

Aan ^|@minvws nl10 10 2e I0 2S @minvws nlm

2b |@minvws nlCC

Onderwerp RE Graag goedkeuring om te verzenden eerste communicatie met de community rondom de corona app graag z s m

een reactie
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Ha

Paar keer per week lijkt me wel erg veel Nog een inhoudelijk punt bij 11 m b t deze zin

We werken aan het nader scherp krijgen van het programma van eisen van de GGD

We kunnen deze op dit moment nog niet vrijgeven helaas maar de intentie is om dat wel te doen zodra daar groen licht

voor word gegeven de beslissing ligt buiten ons team

Kunnen we van de laatste niet van maken We kunnen deze pas publiceren als het programma van eisen klaar is

Grt

10 2e|

10 2e 10 2» l 5 minvws nlVan

Verzonden woensdag 13 mei 2020 13 59

| 5 minvws nlAarnl

CC J
Onderwerp FW Graag goedkeuring om te verzenden eerste communicatie met de community rondom de corona app graag z s m

een reactie

I0 2e 10 2e| S minvws nl | 5 minvws nl

Zie onderstaand Op zich vind ik de tekst niet verkeerd Er staat niet heel veel spannends in Maar wat is er met de minister

afqesproken ten aanzien van het publiceren van dergelijke updates

edoplantinga nl

Verzonden woensdag 13 mei 2020 13 14

Aan

Onderwerp Graag goedkeuring om te verzenden eerste communicatie met de community rondom de corona app graag z s m een

reactie

10 2eVan

10 2e 10 2e 10 2e 10 2e| g minvws nl l@minvws nl

Ik zou graag z s m bijgaaiide update zie link lueronder versturen in de Code for NL community een online groep

technologie nerds met 1000 personen waaronderjoumalisten zeer actief tijdens de Appathon Ze verwachten een

status update van ons project en die is al wat over tijd Wat mij betreft belangrijk om dit snel te verzenden aangezien er

sentimenten ontstaan als waar blijft die openlieid

Inlioudelijk heb ik het afgestemd met een aantal projectmedewerkers en de inlioud is feitelijk correct De tone of voice

neem ik voor niijn rekening Aan jullie de vraag of ik dit zo mag versturen Ik vennoed dat punt 11 het meest discutabel

is aangezien het programma van eisen van de GGD aan de kamer beloofd is en die eerst gemfonneerd moet worden naar

ik begnjp Dit is mijn eerste week bij een mimsterie dus wijs me er vooral op als ik zaken anders moet aanpakken

Het document staat

hier io 2ai

Graag ontvang ik jullie beider akkoord hierop Als een van jullie voorjullie beiden akkoord kan geven of als lemand

anders hier over gaat dan hoor ik het ook graag

Voor volgende updates stel ik voor om jullie omwille van de snelheid niet telkens vooraf te infonneren maar op een

andere manier te zorgen dat ik geen vennijdbare misstappen bega Hierover ga ik graag met jullie in overleg

Met vriendelijke groet

10 2e

fSsFH lniitinga06 10 2e


